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Nieuwe manier van afval
aanbieden start op 1 juli 2019

Zoals u ook al rechtstreeks via Avri heeft verno-
men, start de nieuwe manier van afval aanbieden 
op 1 juli 2019. Extra containers en de onvoorziene 
ligging van kabels en leidingen vragen om meer tijd 
voor het plaatsen van de ondergrondse contai-
ners. Tot 1 juli kunnen inwoners hun restafval op 
dezelfde manier aanbieden als ze nu gewend zijn. 
Alle inwoners ontvangen hierover deze week een 
brief van Avri. In dit artikel geven we antwoord op 
veel gestelde vragen.

Waarom dit uitstel?
Eigenlijk zou de nieuwe manier van afval aanbieden 
op 1 januari 2019 starten. Dit gaat niet door omdat 
meer kabels en leidingen op andere plaatsen liggen 
dan waar op gerekend is. Daarnaast komen er in 
de regio ongeveer 70 containers meer dan gepland. 
Van inwoners kregen we verschillende verzoeken 
om meer containers te plaatsen in gebieden waar 
mensen wonen die minder mobiel zijn. Hierdoor is 
er meer tijd nodig voor het plaatsen van de onder-
grondse containers.

Waarom wordt er al wel gegraven?
Er worden proefsleuven gegraven om te kijken of 
en waar er kabels en leidingen onder de grond 
zitten.

Wat is het tarief voor 2019?
Dat is nu nog niet bekend. Op 20 december 
bepaalt het Avri-bestuur wat de eventuele gevolgen 
zijn voor de tariefstelling in 2019.

Hoe wordt plastic opgehaald?
Tot 1 juli op dezelfde manier zoals het nu al 
gebeurt.  

Buitengebied en kleinere dorpen: nieuwe 
container?
Inwoners van het buitengebied en de kleine dorpen 
krijgen een nieuwe container voor plastic verpak-
kingen en drinkpakken. Zij kunnen deze pas vanaf 
1 juli 2019 gebruiken. Tot die tijd gebruiken ze de 
bekende speciale zakken voor plastic verpakkingen 
en drinkpakken. Zij ontvangen in juni stickers om 
op de container te plakken. Voor de Avri-chauffeurs 
zijn de containers dan goed herkenbaar. 

Wat gebeurt er met blik?
Het blik kunnen inwoners – in tegenstelling tot 
eerdere berichtgeving – ook pas vanaf 1 juli 2019 
in de middelste opening van de glasbak doen. 
Tot 1 juli kunnen inwoners hun blik bij het restafval 
doen of gratis inleveren bij de Avri-milieustraten.

Wat verandert er vanaf 1 januari 2019?
Tot 1 juli kunnen inwoners hun restafval op 
dezelfde manier aanbieden als ze nu gewend zijn. 
Mogelijk verandert de ophaaldag in uw straat. 
Dit staat in de afvalkalender die op 20 december 
beschikbaar is op avri.nl en in de Avri-app.

www.avri.nl     www.afvalscheidenheelgewoon.nl           @avrischoon           afvalscheidenheelgewoonwww.avri.nl     www.afvalscheidenheelgewoon.nl           @avrischoon           afvalscheidenheelgewoon

Belangrijke informatie   
over uw afval

De afvalkalender voor 2019 staat vanaf 
20 december op avri.nl en in de Avri-app. 
Kijk goed wanneer we uw afval komen 
ophalen.

De nieuwe manier van afval aanbieden 
start op 1 juli 2019. 
Tot dat moment biedt u uw afval aan 
zoals u dat gewend bent. 
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Orgamebo
Op 4 december 2018 was de voorbespre-
king van de ontwikkeling van Orgamebo 
aan de Burensestraat 2 in Kapel-Avezaath. 
In dit artikel geven wij antwoord op de nog 
openstaande vragen. 

1. Vraag over toezending verslag be-
wonersbijeenkomst van 8 november 
2018

 Op 8 november 2018 presenteerden 
we de stand van zaken van Orgamebo. 
We lichtten toen onder meer toe wat 
het voorstel van Orgamebo inhoudt dat 
voor u ligt ter besluitvorming. Tijdens de 
bewonersbijeenkomst hebben we actief 
vragen en zorgen opgehaald. Deze vragen 
en zorgen met de antwoorden daarop 
verwerkten we in een verslag. Dit verslag 
is als bijlage toegevoegd en zullen we ook 
delen met de omwonenden.

2. De verkeerssituatie op termijn be-
oordelen rondom de locatie

 Recent zijn er verkeersmetingen gedaan 
bij de rotonde van Kerk-Avezaath die 
vlakbij de A15 zit. Er zijn ook ver-
keersmetingen gedaan bij de Roodakker 
waar de toegangsweg van Orgamebo 
op uitkomt. Dat geeft een indicatie van 
het aantal en type verkeersbewegingen. 
Hiermee kunnen we een goed beeld 

scheppen van de verkeerssituatie. We 
stellen u voor dat als Orgamebo een ver-
gunning heeft voor het agrarisch verwant 
bedrijf, we bij u aangeven hoe we dan de 
verkeerssituatie zullen monitoren en bij u 
terugkoppelen. Dit betreft de verkeerssi-
tuatie nabij het bedrijf en de rotonde bij 
Kerk-Avezaath.

3. In gesprek gaan met de onderne-
mer rondom de luchtwasser

 We zullen een gesprek met de onderne-
mer aangaan om over de luchtwasser te 
praten. We geven u een terugkoppeling 
als dit gesprek heeft plaatsgevonden.

4. Toelichting op economische levens-
vatbaarheid van het bedrijf

 In een eerder stadium is een landbouw-
kundig advies gevraagd voor het plan van 
Orgamebo. Dat was toen nog voor het 
plan voor een mestverwerkingsbedrijf. Dit 
advies gaf aan dat er sprake was van een 
volwaardig agrarisch verwant bedrijf.

 Het huidig plan gaat niet uit van mest-
verwerking. Het huidig plan gaat uit van 
handel en transport in agrarische hulp-
materialen en restproducten. Hiervoor 
is een landbouwkundig advies niet nodig. 
Orgamebo is een bedrijf dat al sinds 2003 
de handel in agrarische hulpmaterialen en 

restproducten uitvoert. De handel is inter-
nationaal en gaat richting Duitsland en Bel-
gië. Het is dus geen startend bedrijf. Gelet 
hierop is er geen reden om te twijfelen 
aan de economische levensvatbaarheid.

5. Toelichting op tabel 10 van de 
goede ruimtelijke onderbouwing in 
relatie tot milieucategorie 3.1

 De producten genoemd in tabel 10 
kunnen vallen onder diverse 3.1 milieu-

 categorieën. De milieucategorieën staan 
in het zogenaamde VNG boekje ‘Bedrijven 
en milieuzonering’ uit 2009. De producten 
komen bijvoorbeeld terug in:
- een ‘groothandel in akkerbouwpro-

ducten en veevoeders’ (milieucate-
gorie 3.1). Het gaat bijvoorbeeld om 
bierbostel, perspulp, kaaswei hooi/stro 
of snijmais;

-  ‘groothandel in kunstmeststoffen’ (mi-
lieucategorie 2). Het gaat bijvoorbeeld 
om groenafval en spuiwater;

-  ‘overige groothandel in afval en 
schroot’ (milieucategorie 3.1). Het 
gaat bijvoorbeeld om de genoemde 
meststoffen uit de tabel, ammonium-

 sulfaatnitraat en kalkamonsalpeter.
 Deze producten zijn passend voor een 

agrarisch verwant bedrijf met milieu-
categorie 3.1. 

Terugblik op bijeenkomst Onderdreef 
Op maandag 3 december heeft de bijeen-
komst plaatsgevonden over de herinrich-
ting van de Onderdreef. Er was een goede 
opkomst: er waren ruim 45 mensen aanwezig, 
zowel inwoners als ondernemers. Met hen 
is de draad van het project weer opgepakt. 
Wethouder Keller en projectleider Lisette 
Boasson hebben de avond ingeleid door een 
toelichting te geven op de voorgeschiedenis, 
het voorlopige ontwerp uit 2016 en de ka-
ders en suggesties die de gemeenteraad heeft 
meegegeven. 

Goede sfeer
De aanwezigen hebben rondom de sfeer-
volle bar van de Prinsenhof in groepjes 
gesproken over het ontwerp, de bomen en 
de parkeersituatie. Elk groepje heeft zijn 
bevindingen gedeeld met de gehele groep. 

De bijeenkomst had een fijne en goede sfeer 
waarbij ruimte was om ideeën en zorgen te 
uiten, en suggesties te doen. 

Verder met kerngroep
We hebben aangegeven dat een kerngroep 
bestaande uit inwoners en ondernemers 
leidend gaat worden in het vervolgtraject. 

Daarop is enthousiast gereageerd door 
de aanwezigen. Tien mensen hebben zich 
hiervoor aangemeld. Met hen komen we 
17 december bij elkaar, om de ‘oogst’ van 
de avond in het ontwerp verder te kunnen 
verwerken. We maken dan ook afspraken 
over het vervolg.
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Uitbreiding forelvisserij Maurik
Tijdens de voorbespreking op 4 decem-
ber 2018 heeft u verzocht om toelichting 
te geven op een aantal zaken rondom de 
verklaring van geen bedenkingen voor de 
uitbreiding van de forelvisserij aan de Rijn-
straat 6 en 6a in Maurik.

Toelichting op argumentatie 
verlenging visseizoen
In de ruimtelijke onderbouwing is opgeno-
men dat de initiatiefnemer ter verruiming 
van het visseizoen (1 maart tot 30 septem-
ber) een ondergeschikte, ondersteunende 
horecafunctie wenst te ontplooien. Omdat 
er op deze locatie regelmatig ook buiten 
het officiële seizoen gevist kan worden, 
wordt er gesproken van verlenging van het 
visseizoen. Praktijk is dat de visactiviteiten 
nagenoeg het gehele jaar aangeboden kun-
nen worden.

In relatie tot de horecafunctie is de initiatief-
nemer daarbij verteld dat enkel horeca-
activiteiten toegestaan zullen worden die 
verband houden met de gevestigde visserij. 
We hebben het immers over horeca als een 
ondergeschikte, ondersteunende functie. 
Deze moet ten dienste staan aan de hoofd-
functie te weten, de visserij. De ruimtes 
mogen bijvoorbeeld niet verhuurd worden 
aan groepen voor congressen/feesten/evene-
menten, etc. als de activiteiten geen relatie 
hebben met de gevestigde visserij. Het is 
daarentegen wel toegestaan dat bijvoor-
beeld passanten een drankje nuttigen in de 
horecagelegenheid. Om dit te borgen zullen 
hierover voorschriften opgenomen worden 
in de definitief te verlenen omgevingsver-
gunning. 

Toelichting op situatie rondom 
erfgrenzen
De gemeente is niet verantwoordelijk voor 
de exacte eigendomsgrenzen. Deze wor-
den vastgelegd door het Kadaster. Als in de 
voorliggende situatie blijkt dat in de praktijk 
de grenzen net wat anders liggen dan in de 
aanvraag is opgenomen, dan is initiatiefne-
mer verplicht om hier rekening mee houden. 
Het is wettelijk daarbij natuurlijk niet toege-
staan dat hij/zij op eigendommen van derden 
ontwikkelt, zonder dat hier toestemming 
voor gegeven is door de eigenaar.

Toelichting op de zogenaamde vierde 
visvijver
Voor de toekomstige, vierde visvijver is en-
kel en alleen een archeologisch onderzoek 
uitgevoerd. Dit onderzoek is alvast uitge-
voerd in verband met kostenoverwegingen. 
De wens van de initiatiefnemer bleek op het 
laatste moment toch om de vierde visvijver 
te vergunnen. Dit gaat echter niet gebeuren. 
Er ontbreekt een onderbouwing van het 
gebruik en de wens c.q. noodzaak van die 
extra vijver, nog niet alle noodzakelijke on-
derzoeken (bijvoorbeeld Flora & Fauna) zijn 
uitgevoerd en daarnaast moet hier bijvoor-
beeld ook nog een aanlegvergunning voor 
aangevraagd worden.

In de ruimtelijke onderbouwing die bij de 
stukken is gevoegd, wordt een ‘totaalont-
wikkeling’ geschetst, die ruimer is dan in de 
voorliggende vergunningaanvraag is opge-
nomen. Dit betekent feitelijk dat de vierde 
visvijver op dit moment niet vergund gaat 
worden.

Toelichting op Drank- en horecawet-
vergunning
Er is een drank- en horecawetvergunning af-
gegeven voor de Forelvisserij in Maurik. Dit 
geeft overigens geen antwoord op de vraag 
‘wat er allemaal is toegestaan’. Een drank- 
en horecawetvergunning zegt alleen maar 
dat is getoetst of de verwachting is dat de 
alcoholverstrekking op verantwoorde wijze 
zal gebeuren (in het kader van volksgezond-
heid). Deze vergunning geeft geen recht om 
een horecabedrijf te exploiteren, dat hoort 
thuis in het bestemmingsplan.
Kortom, er is een drank- en horecawetver-
gunning afgegeven waarvan enkel gebruik ge-
maakt kan worden als de horeca-activiteiten 
passen binnen het bestemmingsplan of in dit 
geval de te verlenen omgevingsvergunning. 
Zoals eerder is aangegeven, in die definitieve 
vergunning worden voorschriften opgeno-
men over de relatie die de ondergeschikte 
horeca moet hebben met de visserij.

De suggestie inzake onderbouwing 
ongegrondverklaring zienswijzen
meenemen door het college
Zowel in het raadsvoorstel als in de Nota 
van zienswijzen is hier een toelichting op 
gegeven. Er zijn in totaal drie zienswijzen 
binnengekomen waarvan er twee gericht zijn 
tegen de verklaring van geen bedenkingen 
(bevoegdheid gemeenteraad). Eén zienswijze 
is gericht tegen de omgevingsvergunning, de 
beantwoording hiervan is een bevoegdheid 
van ons college. In het raadsvoorstel is om 
die reden niet expliciet ingegaan op die derde 
zienswijze. Voor de volledigheid, deze heeft 
vooral betrekking op het voorkomen van 
geluids- en lichtoverlast op de omgeving. Dit 
wordt geborgd doordat wij voorschriften op 
zullen nemen in de omgevingsvergunning.

Uitreiking vrijwilligersprijzen tijdens
nieuwjaarsreceptie
Ook dit jaar reikt burgemeester De Boer 
weer de vrijwilligersprijzen uit tijdens de 
nieuwjaarsreceptie op 7 januari. Hiermee 
spreekt de gemeente Buren haar waardering 

uit voor alle vrijwilligers en hun bijdrage aan 
onze gemeenschap.
Verenigingen en inwoners konden mensen 
en initiatieven voordragen voor de titel Vrij-

williger van het Jaar, de Buurzaamheidsprijs 
en de Kanjer van Buren. De jury is inmiddels 
bij elkaar geweest en maakt volgende week 
de genomineerden bekend. 
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Een koffer vol kansen voor Burense kinderen

Maandag 3 december hebben verte-
genwoordigers van alle basisscholen en 
kinderopvang-organisaties en de gemeente 
Buren afgesproken ervoor te zorgen dat alle 
kinderen in onze gemeente veilig, gezond en 
kansrijk opgroeien. 

Ondertekening convenant
Deze afspraken hebben we vastgelegd in een 
convenant en laten ‘ondertekenen’ door de 
vertegenwoordigers van de kernpartners èn 
een aantal leerlingen van Brede School Mau-

rik, als vertegenwoordigers van de kinderen. 
Hiermee hebben we weer een stap gezet 
richting de uitvoering van de Burense visie 
op het kind.

Stuurgroep
De formele en wettelijke relatie tussen 
school en kinderopvangorganisaties en de 
gemeente is beperkt. Eerder besloten we 
daarom gezamenlijk een Burense kindvisie 
te ontwikkelen. Nu hebben we besloten de 
deelnemende partijen ook als stuurgroep 

verantwoordelijkheid te geven en dit be-
krachtigd in een convenant.

Afspraken
We hebben concreet afgesproken om 
gezamenlijk activiteiten te gaan ontwikkelen 
voor kinderen. In het schooljaar 2019-2020 
worden de eerste activiteiten aangeboden. 
Daarbij werken we samen met aanbieders 
op het gebied van bewegen, sport, voeding, 
kunst, cultuur, techniek, muziek, natuur 
en welzijn. De stuurgroep, die bestaat uit 
bestuurders van gemeente, basisscholen en 
kinderopvangorganisaties, gaat hun mede-
werkers hierin ondersteunen. Dat kan met 
kennis en kunde, door partijen met elkaar 
in contact te brengen en, indien nodig, met 
geld. Geld dat overigens niet alleen van de 
gemeente afkomstig hoeft te zijn. Gezamen-
lijk zien wij toe op de voortgang van de ont-
wikkeling en de kwaliteit van de activiteiten.
Daartoe overleggen we tenminste vier keer 
per jaar met elkaar.

Uitnodiging aan de gemeenschap
De vertegenwoordigers van de organisaties 
nodigen iedereen in de gemeente uit om 
hier hun steentje aan bij te dragen. Graag 
nodigen we u als raad uit voor een bijeen-
komst in januari, waarin we samen kunnen 
verkennen welke rol u hierin als gemeente-
raad kunt en wilt spelen.

Uitvoeringsplan Mobiliteit Regio Rivierenland

Het Algemeen Bestuur van de Regio Ri-
vierenland heeft op 5 december 2018 het 
Uitvoeringsplan Mobiliteit Regio Rivieren-
land vastgesteld met het verzoek dit voor te 
leggen aan de deelnemende gemeenten. Dit 
uitvoeringsplan is als bijlage toegevoegd. Op 

15 september 2018 stelde de gemeenteraad 
de mobiliteitsagenda met acht hoofdopgaven 
vast.  Deze opgaven zijn in het uitvoerings-
plan verder uitgewerkt.
Het Uitvoeringsplan heeft het karakter 
van een doorlopend meerjarig programma 

(2019-2022). De acties bestaan vooral uit 
onderzoeken en lobbytrajecten als eerste 
stap op weg naar goed afgewogen oplossin-
gen. Met een gezamenlijke focus wordt be-
keken hoe we op de korte en lange termijn 
bijdragen aan een betere bereikbaarheid. 

Met het Uitvoeringsplan Mobiliteit kan 
Rivierenland één geluid vanuit de regio laten 
horen naar publieke en private partners om 
mee samen te werken. De Regio Rivieren-
land verwacht voor 1 april 2019 een reactie 
van de gemeenteraad. Hierover wordt u 
nader geïnformeerd.
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Abonnementstarief Wet maatschappelijke
ondersteuning (Wmo)
In het regeerakkoord is afgesproken dat 
voor Wmo-voorzieningen een vast tarief 
van € 17,50 per periodebijdrage zal worden 
ingevoerd, het abonnementstarief. Voor de 
invoering van het abonnementstarief is een 
wetwijziging vereisten en daarom kan de 
maatregel pas per 1 januari 2020 volledig 
worden ingevoerd. 

Tussenvorm
Voor 2019 is door de minister gekozen 
voor een tussenvorm om de afspraak uit het 
regeerakkoord eerder in te kunnen laten 
gaan. Het Uitvoeringsbesluit Wmo 2015 is 
voor 2019 zo gewijzigd dat de eigen bijdrage 
per vier weken maximaal € 17,50 bedraagt. 
Het Uitvoeringsbesluit is op 4 december jl. 
gepubliceerd in het Staatsblad.

Informatie aan cliënten
Het Centraal Administratie Kantoor (CAK) 
stelt in opdracht van de gemeenten de eigen 
bijdrage Wmo vast en int deze.  

Op de website van het CAK staat informatie 
over de wijzigingen in 2019.
Deze week informeert het CAK onze
cliënten via een brief.

Kritiek gemeenten en Raad van State
Gemeenten hebben zich de afgelopen 
maanden fel verzet tegen de invoering van 
het abonnementstarief. De strekking van 
de door gemeenten genoemde bezwaren 
is dat het wetsvoorstel in de kern niet 
aansluit bij de principes van de Wmo 2015. 
Daarnaast geven gemeenten aan dat het 
wetsvoorstel hen een belangrijk financi-
eel sturingsinstrument uit handen neemt 
en dat zij onvoldoende gecompenseerd 
worden voor de tekorten die door deze 
regeling mogelijk ontstaan. Er is een zorg 
dat het abonnementstarief een aanzuigende 
werking zal hebben. Tot slot wordt aange-
geven dat de regeling geen oplossing biedt 
voor het grote verschil in eigen bijdrage 
tussen de Wmo en de Wet Langdurige 

Zorg (Wlz) en dat er sprake blijft van 
stapeling van eigen bijdragen. De Raad van 
State deelt de kritiek van de gemeenten.

Begroting
Bij het opstellen van onze begroting 2019 is 
rekening gehouden met de komst van het 
abonnementstarief. We verwachten dat de 
hogere kosten op te vangen zijn binnen het 
Programma Inwonerszaken. Dreigt er in de 
loop van 2019 een budgetoverschrijding te 
ontstaan, dan wordt u daarover zo spoedig 
mogelijk geïnformeerd.

Verordening aanpassen
De wijziging heeft gevolgen voor onze 
verordening maatschappelijke ondersteu-
ning. Die moet worden gewijzigd. Hiervoor 
ontvangt u in uw vergadering van maart een 
voorstel om de gewijzigde verordening met 
terugwerkende kracht per 31 december 
2018 vast te stellen.

https://www.hetcak.nl/regelingen/wet-maatschappelijke-ondersteuning/over-de-wmo/wat-verandert-er-in-2019

